
 
 

Styrelsemöte 2017-02-27 

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Ann-Louise Bergh, Micce Rosén och Helena Lyborg 
Engström. 
 
1. Föregående mötes protokoll 

 

Uppföljning av händelsen i herrlaget; spelarna har inte varit hos F04 och ev inte P04. 

 

LOK-stödet; har löst sig nu, gällde fler lag är Herrlaget. 

 

Ledarträff; står med i aktivitetsplanen, ska vi ändå ha en för att stämma in inför hösten? Patrik och 

Peter förbereder ett utskick, Annica Fyhr deltar på träffen och kan svara på frågor som ledarna får 

förbereda i förväg. Datum: 2017-03-21 kl 1800. Patrik beställer smörgåstårta och bjuder in Annica. 

 

2. Innebandylekis ”prova på” för 7-åringar (P/F födda 2010) 

 

Söndag 5 mars kl 1215-1345 i P-hallen. Patrik o Henrik. 

Söndag 12 mars kl 1215-1345 i P-hallen. Ännu ingen ansvarig. 

Söndag 19 mars kl 1315-1445 i Olsbergs, OBS! annan tid och plats. Ev kan P01 hålla i det då. 

 

3. Avslutningen 28/3 – planering 

 

Patrik har fått svar från alla ledare och beställer priser. 

 Årets ledare alt årets Husar 

 Årets försvarsspelare herr 

 Årets poängpris herr 

 Årets mest lovande flick- och pojklagsspelare 
 

Helena har beställt fikaserveringen av Eksjö kommun precis som förra året. Helena ska även beställa 

blommor med Interflora. Ca 30 ledare, en enkel blomma. A-L betalar kontant. 

 

4. Info om möte med Höglandsklubbarna i Nässjö 19/2 

 

Peter informerade om det möte som han och Helena deltog på 2017-02-19 tillsammans med repr 

från Nässjö, Bodafors, Malmbäck och Forserum och som främst handlade om deras JAS-satsning men 

även andra områden där klubbarna kan samarbeta. 

 

 

5. Föreningskväll den 29/3 i Olsbergs Arena 

 

Helena anmäler Patrik till träffen. 



 
 

6. Erbjudande U19 Innebandy VM 3-7 maj i Växjö 

 

Patrik skickar ut detta till ledarna. 

 

7. Ledare herrlaget inför kommande säsong 

 

Både Thomas Atting och Johan Hoff kan tänka sig att vara delaktiga men inte genom att vara 

huvudtränare. 

 

Patrik kontaktar Smålands Innebandyförbund för att se om vi kan lägga ut en annons hos dem. 

 

8. Styrelsesammansättning inför hösten 

 

Patrik har pratat med valberedningen om att påbörja sitt arbete. Gäller främst Kassör men även en 

ersättare för Kim och ev Henrik. 

 

A-L skriver ner en form av årshjul med vad hon gör som kassör, som sedan kan lämnas över till nästa 

utsedda person. 

 

Patrik skickar ut till alla i klubben att vi söker en kassör. 

 

9. Idrottsgalan 18/3 

 

Peter med hustru Lisa samt Micce med hustru Marie kommer att gå och repr klubben. 

 

10. Planeringsdag i maj 

 

Lördag 13 maj, Helena bokar med campingen för ca 15 personer. 

 

11. Läget i lagen 

P08/09 – ca 25-20 spelare 

P06/07- positivt klimat, ca 25 i truppen. 

F04/05/06 – många spelare, positivt läge. 

P03/04/05 – många spelare, positivt läge. 

F01/02 – enbart 9 spelare till matchen i helgen, tufft läge. 

 

 

 



 
 

P01/02; kommer finnas en 01/02 serie nästa säsong. Problem på ledarsidan m a a Peters son Jesper 

kommer att gå gymnasium i Vetlanda med innebandyinriktning, vilket innebär att han förmodligen 

också tränar med Vetlanda och Peter kommer då inte fortsätta som ledare. PJ och Jonny kommer 

även nästa säsong bara kunna vara med ca 50% var. 

 

12. Ekonomi 

Ann-Louise informerade om föreningens aktuella läge gällande ekonomin, vilket såg positivt ut trots 

att det just nu mer utgifter än inkomster. 

EBK:s kioskfaktura för hösten har inkommit. Vi sålde för nästan lika mycket som EBK, vilket är 

positivt! 

Vi väntar på faktura från Intersport samt ett par cup-avgifter. 

13. Material 

Material; Patrik och Jonny har beställt genom Stig.  

 Två bortamatch-ställ inköpta; ett till 12/13 åringar och ett till 15/16 åringar. Dock köps inga 
strumpor in, vi använder fortsatt de blå.   

 Västar inköpta, det måste vara Intersport-västar då de är vår sponsor.  

 Herrarnas ställ färdigtryckta 

 Målvaktsutrustning inköpt  

 Mer bollar  

 

14. Avstämning/uppdatering av aktivitetsplanen 

 

Uppdaterad plan mailas ut med protokollet. 

 

15. Nästa möte 

 

2017-04-20 kl 1800. 

 

16. Övriga frågor 

 

Konto för Herrlaget skall skapas till nästa säsong. Pengarna skall exvis gå till att emellanåt kunna åka 

buss till bortamatcherna, vilket har varit ett önskemål. 

 

 

 

 

Patrik Revelj   Helena Lyborg Engström 

Ordförande   Sekreterare   


